
Кристофер Хил у Новом Пазару: У време склапања мировног споразума у Дејтону постојало доста забринутости за Санџак, али су људи из овог региона сачували мир
уторак, 07 март 2023 14:11

 Амерички амбасадор у Србији Кристофер Хил рекао је у Новом Пазару да је у време
склапања мировног споразума у Дејтону постојало доста забринутости за Санџак, али
да су ти проблеми решени захваљујући посвећености миру и безбедности људи из овог
региона.

  

Након заједничког састанка са градоначелником Новог Пазара Нихатом Бишевцем, Хил
је казао да Нови Пазар има јединствену историју, али да су проблеми са којима се
суочава карактеристични за многе делове света.

  

„Проблеми укључују економску транзицију и незапосленост младих. Мој посао је да
разумем шта се овде дешава и да покушавам да помогнем. Важно је обратити пажњу на
младе људе, посебно на оне који су талентовани за ИТ сектор“, навео је Хил.

  

Оценио је да односи Београда и Приштине имају директног утицаја на дешавања у
Новом Пазару, због близине границе са Косовом.
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„Мој посао је да помогнемо инвеститорима и другима да схвате да то није погранични
спор. Без обзира на утицај који однос Београда и Приштине врши на овај део земље,
Нови Пазар са тим нема везе“, појаснио је Хил.

  

Градоначелник Бишевац је нагласио да су САД током низа година пружиле Новом
Пазару велику подршку у циљу побољшања живота грађана.

  

„Упознали смо господина Хила са тренутном ситуацијом у граду, привредном,
друштвеном и политичком, али и изазовима које Нови Пазар и Санџак имају.
Разговарали смо о новим начинима и програмима помоћи, пре свега привреди, али и
другим различитим секторима“, казао је Бишевац.

  

Амбасадор САД изразио је саучешће поводом трагедије у Новом Пазару у којој је у
недељу страдало четворо деце у пожару.

  

(Бета)
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